

RWANDA

Sholi Coop.



Coop. Information

Country: Rwanda
Region: Sholi Cell, Cyeza sector of Muhanga district
Altitude: 1.800 - 2.000 masl.
Coop. Size: 237.33 ha.
Coop. Name: Abateraninkunga Ba Sholi

Abateraninkunga Ba Sholi (Sholi) is a 1st grade cooperative group based in the Sholi Cell, Cyeza sector of Muhanga district in central Rwanda. It was set up in 2008 by 30 women in the region, who united to commercialize their coffee and invigorate the local coffee market.

The organization's name '**Abateraninkunga**' means '**mutual assistance**' in the local Kinyarwanda language. After a few years men were admitted into the previously female-only cooperative.

Sholi Coop. is able to secure and improve the quality of the coffee, create better access to the market and improve the lives and financial situation of our members. We have built a strong system to control and monitor the coffee traceability, so we can reach even more farmers and introduce more people to our amazing coffee. Now the coop. has 690 members (276 women and 365 men, 49 youth).

Mission:

Our mission is to create a high-quality specialty coffee. Through community building, high quality standards and a well-established relationship with our partners.

Vision:

Our vision is to strengthen the lives of farmers and introduce the world to the amazing taste and quality of Rwandan specialty coffee.



Coffee

Sparkling

Delicate

Smooth/Silky

Blood Orange

Raspberry

Black Tea

Variety: Bourbon

Processing: Fully Washed

Grade: A1



RUANDA

Sholi Coop.



Koop. Information

Land: Ruanda
Region: Sholi Cell, Cyeza Sektor, Muhanga Distrikt
Anbauhöhe: 1.800 - 2.000 masl.
Koop. Größe: 237.33 ha.
Koop. Name: Abateraninkunga Ba Sholi



Abateraninkunga Ba Sholi (Sholi) ist eine Kooperative der Stufe 1 mit Sitz in der Gemeinde Sholi im Sektor Cyeza des Distrikts Muhanga in Zentralruanda. Sie wurde 2008 von 30 Frauen aus der Region gegründet, die sich zusammenschlossen, um ihren Kaffee zu verkaufen und den lokalen Kaffeemarkt zu beleben.

Der Name der Organisation „Abateraninkunga“ bedeutet in der lokalen Sprache Kinyarwanda „gegenseitige Hilfe“. Nach einigen Jahren wurden auch Männer in die zuvor nur Frauen vorbehaltene Genossenschaft aufgenommen.

Die Sholi Coop. ist in der Lage, die Qualität des Kaffees zu sichern und zu verbessern, einen besseren Zugang zum Markt zu schaffen und das Leben und die finanzielle Situation unserer Mitglieder zu verbessern. Wir haben ein starkes System zur Kontrolle und Überwachung der Rückverfolgbarkeit des Kaffees aufgebaut, sodass wir noch mehr Bauern erreichen und noch mehr Menschen unseren fantastischen Kaffee kennenlernen können. Mittlerweile hat die Genossenschaft 690 Mitglieder (276 Frauen und 365 Männer, 49 Jugendliche).

Mission:

Unsere Mission ist es, einen hochwertigen Spezialitätenkaffee zu produzieren. Dies erreichen wir durch den Aufbau von Gemeinschaften, hohe Qualitätsstandards und eine gut etablierte Beziehung zu unseren Partnern.

Vision:

Unsere Vision ist es, das Leben der Bauern zu verbessern und der Welt den hervorragenden Geschmack und die Qualität des ruandischen Spezialitätenkaffees näherzubringen.

Kaffee

Spritzig

Delikat

Weich/Samtig

Blutorange

Himbeeren

Schwarztee

Varietät: Bourbon

Aufbereitung: Fully Washed

Grade: A1

